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RAPPORT 
 

 
Utvärdering av styrelsens junimöte 2017 
 
Utvärderingen avser styrelsens junimöte 2017. Den besvarades av fem ledamöter. Svarsalternativen 
var; 5 - stämmer helt, 4 - stämmer bra, 3 - stämmer någorlunda,  2 - stämmer dåligt och 1 - stämmer 
inte alls. Siffran i den blå stjärnan till höger om cirkeldiagrammen visar ett snitt för svaren på den 
frågan. 
 

         
  Mötets sammanlagda betyg 

 
Underlag och förberedelser 
 
Kommentarer 

- Oklart om det skulle vara underlag till en del punkter, samtidigt som andra flyttades runt, vilket 
gjorde det svårt att hålla reda på om en hade alla underlag. 

- Mycket underlag som kom vid många olika tidpunkter. Vissa underlag lades på hemsidan och 
sedan plockades bort. Många ändringar i dagordningen. Underlag till punkten om 
medlemskommunikation var bristfällig. Svårt att förstå punkten om kommunikationsstrategi 
och fondavtalet utan underlag 

- Forumanvändningen var för låg. 
 

Underlagen kom när de skulle och gav mig tillräckligt med tid att sätta mig in i frågorna 
 

 
 
 
 



 
Underlagen till mötet var tydliga, lättlästa och gav tillräckligt med information 
 

 
 
 
 
Styrelsen använde forumet till konstruktiva diskussioner, vilket underlättade mötet. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Under mötet 
 
Kommentarer 

- Ett par av punkterna, demokratiutredning, fonden och kommunikationspolicyn kändes inte 
som att de var tillräckligt förberedda för att styrelsen skulle kunna fatta de beslut som 
behövdes eller förstå situationen. 

- Sekretariatet var inte förberedda på flera av punkterna. Svårt för Peter att både ta 
anteckningar och föredra. Punkten om ICM söndag em blev väldigt lång. Samtidigt är jag inte 
nöjd med min egna insats. 

- Kul att de senaste tillskotten var på hugget från början. Känns som att disponering av 
dagarna behöver ses över till nästa år. 

 



 
Föredragningarna av underlagen var tydliga och bra 
 

 
 
 
Underlagen och föredragningarna gav styrelsen relevant och tillräcklig information för att 
fatta bra och välinformerade beslut. 
 

 
 
 
Vi gick till beslut efter relevanta och lagom långa diskussioner. 
 

 
 
 



Mötet var bra upplagt avseende fördelning av tid och innehåll. 
 

 
 
 
 
Alla styrelsens ledamöter bidrog till diskussionen och hjälpte oss att komma i mål.  
 

  
 
 
 
 
Våra mötesordförande var lyhörda och formulerade tydliga beslutsförslag. 
 

 
 



 
 
Jag blev respekterad och de andra i styrelsen lyssnade på mig (även om jag inte 
nödvändigtvis övertygade dem). 
 

 
 
 
 
Våra diskussioner och beslut höll sig på en strategisk nivå och handlade om rätt saker 
 

 
 
 
Styrelsemötet var inspirerande, spännande och gav mig ny energi 
 

 



 
 
 
 
Jag är nöjd med min egen insats under mötet. 
 

   
 
 
 
 
 
Kommentarer om praktiska arrangemang: möteslokal, mat, social samvaro etc. 

- Mycket bra, möjligen lite långt att åka 
- Väldigt bra på Djurönäset! 
- Allt fungerade bra, superbra mat och lokaler. 
- Bra ställe och fördel att nästan alla är kvar på middag 

 
Kommentarer om ditt boende och din resa 

- Fick information om Poas sjukskrivning först när jag frågat ett par gånger om min resa, 
vilket gjorde att resebokningen blev lite sen. 

- Allt fungerade! 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 


